
Protokół

ze wspólnego posiedzenia Komisji  Budżetu i Samorządu,  Komisji
Infrastruktury i Drogownictwa, Komisji Rewizyjnej, Komisji Oświaty, Kultury,

Sportu i Zdrowia,  Komisji Rozwoju Gospodarczego Rolnictwa i Integracji
Europejskiej oraz Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 

które odbyło się w dniu 16 lutego 2021 roku o godzinie 1400

w sali Sesyjnej w Urzędzie Miejskim w Kowalewie Pomorskim.
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Ad.1.Sprawy regulaminowe.
I Obecność na posiedzeniu:
stan Komisji - 14 radnych
obecnych - 14 radnych
nieobecni - 0
spóźnienie – Grzegorz Regulski (godz. 1440)

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.

II Posiedzeniu Komisji przewodniczył:
Przewodniczący Komisji Budżetowej i Samorządu Robert Bejgier.

III   Proponowany porządek posiedzenia:  

1. Sprawy regulaminowe.
2. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji.
3. Informacja na temat realizacji dróg Gminnych w roku 2020.
4. Projekty uchwał i tematy informacyjne.
5. Zapytania, sprawy różne.
6. Zakończenie. 

Ad.1 Sprawy regulaminowe.
Przewodniczący Komisji  Budżetowej i Samorządu Robert Bejgier –  powitał wszystkie osoby
uczestniczące w posiedzeniu Komisji. 

Ad.2. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji. 
Przewodniczący Komisji   Budżetowej i Samorządu Robert Bejgier  - zapytał czy są uwagi do
protokołu z ostatniego posiedzenia komisji Skarg, Wniosków i Petycji, które odbyło się 18 stycznia
br.,  oraz  ze   wspólnego  posiedzenia  wszystkich  Komisji,  które  odbyło  się  również w  dniu
18 stycznia br.                   
Nie zgłoszono uwag , wobec czego poddał pod głosowanie przyjęcie protokołów. 
Protokół z Komisji Skarg, Wniosków i Petycji przyjęto jednogłośnie, bez uwag.
Protokół ze wspólnego posiedzenia Komisji przyjęto jednogłośnie, bez uwag.

Ad. 3. Informacja na temat realizacji dróg Gminnych w roku 2020.

Kierownik ref. GKiM Małgorzata Wegner –  przedstawiła informację na temat realizacji dróg
Gminnych w roku 2020. Materiał stanowi załącznik do protokołu.

Radny Michał Klafczyński – zapytał o stan realizacji złożonej przez  niego interpelacji w dniu 18
stycznia br.

Kierownik ref.  GKiM Małgorzata  Wegner –  odpowiedziała,  że  na  chwilę  obecną dokonano
rozeznania  cenowego  oraz   zostało  podpisane   zlecenie  na  wykonanie  odwiertów  celem
sprawdzenia grubości poszczególnych warstw.

Radny Michał Klafczyński – zapytał ile wyniosą koszty tych badań.

Kierownik  ref.  GKiM  Małgorzata  Wegner  –  odpowiedziała,  że  całkowity  koszt  wyniósł
2 804,00 zł brutto.

Następnie  dodała,  że  został  ogłoszony  przetarg  nieograniczony  na  zakup  kamienia,  do  decyzji
Sołtysów i Rad Sołeckich na co będą składali zamówienia. 
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Radna Jolanta Wypych – zapytała kto zleca odśnieżanie dróg w sołectwach.

Kierownik  ref.  GKiM Małgorzata  Wegner  –  odpowiedziała,  że  Gmina  organizuje   przetarg
w wyniku którego  wybierany jest  wykonawca tej  usługi.  Decyzję o zleceniu usługi podejmuje
Sołtys. 

Radny Marcin Dunajski – zapytał czy jest zawarta umowa na drogę w Srebrnikach z PBDI.

Kierownik ref. GKiM Małgorzata Wegner –  odpowiedziała, że nie ma porozumienia z PBDI,
tylko z firmą budującą wiatraki.  PBDI jest wykonawcą robót drogowych dla tej firmy. 

Radny  Robert  Bejgier  –  poinformował,  że  w  pkt  1 porządku  posiedzenia,  w  sprawach
regulaminowych,  zapomniał  zapytać  radnych  czy   ktoś  ma  uwagi  do  porządku  posiedzenia.
Porządek posiedzenia przyjęto bez uwag.                  

Ad. 4. Projekty uchwał i tematy informacyjne.

• PURM w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2021.
• PURM w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kowalewo Pomorskie na lata

2021-2035.
Skarbnik Gminy Magdalena Górna – poinformowała, że projekty zostaną przesłane radnym wraz
z zaproszeniem na Sesję RM. 

Radny Robert Bejgier – zapytał co miało wpływ na zmniejszenie subwencji.

Skarbnik Gminy Magdalena Górna – odpowiedziała, że wpływ na to ma mniejsza liczba dzieci
w stosunku do roku ubiegłego, różnica wynosi 11 dzieci.

O godz. 1440  na posiedzenie komisji przybył Radny Grzegorz Regulski.

• PURM  w  sprawie wyznaczania  inkasentów  opłaty  za  gospodarowanie  odpadami
komunalnymi, wynagrodzenia za inkaso oraz terminów płatności dla inkasentów.

Skarbnik Gminy Magdalena Górna –  poinformowała, że w związku ze złożonymi wnioskami
o rezygnację z pobierania opłat  z tytułu gospodarowania odpadami komunalnymi,  przez dwóch
inkasentów niezbędne jest podjęcie niniejszej uchwały.

Nikt z Radnych nie wniósł uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

• PURM w sprawie uchylenia  uchwały  o  przystąpieniu  do  sporządzenia  zmiany  Studium
uwarunkowań i  kierunków zagospodarowania  przestrzennego  miasta  i  gminy Kowalewo
Pomorskie.

Kierownik  Ref.  TIiGG  Bożena  Rymanowska –   poinformowała,  że  na  wniosek  zebrania
wiejskiego  sołectwa  Mlewo,  Rada  Miejska  w  Kowalewie  Pomorskim  podjęła  uchwałę
Nr XIX/166/16 z  dnia 28 grudnia  2016 roku w sprawie  przystąpienia  do sporządzenia  zmiany
Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Kowalewo
Pomorskie. Tereny wskazane do zmiany zgodnie z obowiązującym Studium położone są w strefie
rolniczo-osadniczej w obszarach działalności inwestycyjnej jako projektowane tereny eksploatacji
kopalin  pospolitych.  Zmiana  studium  dotyczyć  miała  wprowadzenia  zabudowy  rekreacyjno-
turystycznej  w  granicach  terenów  zainwestowanych  oraz  terenów  wskazanych  do  urbanizacji.
We   wstępnej  fazie   prac  nad   zmianą  ustalono,  że  na  terenie  wskazanym  do  zmiany  zostały 
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udokumentowane złoża kopalin, a tym samym zgodnie z art. 95 ust. 1 ustawy z dnia 09 czerwca
2011r. Prawo geologiczne i górnicze (t.j. Dz. U. z 2020r., poz. 1064 ze zm.) istnieje obowiązek
udokumentowania  ich  w Studium.  Z  uwagi  na  to,  że  obecnie  trwają  prace  nad opracowaniem
studium dla całego obszaru gminy, nie jest zasadne procedowanie nad zmianą studium w tej części.
Uchwała ma charakter porządkujący.

Nikt z Radnych nie wniósł uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

• PURM  w  sprawie  przyjęcia  programu  opieki  nad  zwierzętami  bezdomnymi  oraz
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Kowalewo Pomorskie w 2021 roku.

Kierownik ref. GKiM Małgorzata Wegner –  poinformowała, że Rada Miejska do końca marca
musi  przyjąć  program  opieki  nad  zwierzętami  bezdomnymi  oraz  zapobiegania  bezdomności
zwierząt  na  terenie  gminy  Kowalewo  Pomorskie  w  brzmieniu  określonym  w  załączniku  do
uchwały. 

Nikt z Radnych nie wniósł uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

• PURM w sprawie zasad wnoszenia, cofania i zbywania udziałów i akcji w spółkach prawa
handlowego  przez Burmistrza Miasta Kowalewa Pomorskiego.

Kierownik ref. GKiM Małgorzata Wegner –  poinformowała, że uchwała dotyczy ustalenia zasad
w sprawie wnoszenia, cofania i zbywania udziałów i akcji w spółkach prawa handlowego  przez
Burmistrza Miasta Kowalewa Pomorskiego.

Radny Jerzy Koralewski – poprosił Pana Burmistrza  o wyjaśnienie dlaczego istnieje konieczność
podjęcia tej uchwały. Zapytał czy coś poza wodociągami będzie przejmowane przez Gminę. Dodał,
że w uzasadnieniu, w pierwszym zdaniu należałoby dopisać „ burmistrza, prezydenta miasta”.

Burmistrz  Miasta  Jacek  Żurawski –  poinformował,  że  jest  to  uchwała  porządkująca,  której
podjęcie  zalecił  audytor.  Jest  to  „zaległość”  z  lat  poprzednich,  którą  należy  „wyprostować”.
Nie zamierza przekazywać majątku gminy komukolwiek, a wręcz jest za tym by majątek pozostał
w gminie.  Dodał,  że  w  związku  z  kończącą  się  umową pomiędzy  gminą   a  ZUW Ostrowite,
zarządzanie  wodociągów  powróci  do  gminy.  Podjęcie  uchwały  jest  konieczne  w  związku
z  udziałami  jakie  mamy  w  ZGKiM.  W  najbliższym  czasie  planowane  jest  podpisanie  listu
intencyjnego w sprawie przystąpienia Gminy do spółki- Społeczna Inicjatywa Mieszkaniowa, której
udziałowcem będzie także Krajowy Zasób Nieruchomości. 

Kierownik ref.TIiGG Bożena Rymanowska – materiały w sprawie propozycji spółki są na etapie
analizy i o ile się na to zdecydujemy, to projekty uchwał będą przedstawiane Radnym, którzy będą
podejmowali ostateczne decyzje. 

Radny Robert  Bejgier –  zapytał  kiedy  był  przeprowadzany  audyt,  o  którym wspomniał  Pan
Burmistrz.

Skarbnik Gminy Magdalena Górna –  poinformowała, że na początku roku był audytor, który
wskazał konieczność podjęcia takiej uchwały.

• PURM w sprawie zmiany uchwały w sprawie powołania stałych Komisji Rady Miejskiej
w Kowalewie Pomorskim

Przewodniczący  Rady  Jerzy  Orłowski  –  poinformował,  że  na  wniosek  Klubu  Porozumienie
Samorządowe „Mała  Ojczyzna”  Radny Stanisław Kaznowski  i  Radny Ryszard Lipiński  złożyli
rezygnację w dniu 28 stycznia 2021 roku z pełnienia funkcji Przewodniczących Komisji. 
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Radna Halina Dąbrowska – poinformowała, że odbyło się spotkanie Przewodniczących Klubów
z Przewodniczącym Rady, na którym uzgodniono, że Klub Radnych Solidarna Gmina będzie miał
możliwość wytypowania swoich kandydatów, natomiast Klub Porozumienie Samorządowe „Mała
Ojczyzna” nie będzie miał żadnych uwag. W imieniu Klubu zaproponowała by wycofać ten projekt
uchwały. Jeżeli jednak projekt ten miałby zostać, skład Komisji powinien zostać bez zmian, łącznie
z ich przewodniczącymi.

Radny Jerzy Koralewski – przytoczył  zapis  art.  61 ust.  2 ustawy  z dnia 23 kwietnia 1964 r.
Kodeks cywilny, tj. „oświadczenie woli wyrażone w postaci elektronicznej jest złożone innej osobie
z chwilą, gdy wprowadzono je do środka komunikacji elektronicznej w taki sposób, żeby osoba ta
mogła zapoznać się z jego treścią”. Przytoczył art.19 ust. 5 i 6 ustawy o samorządzie gminnym,
gdzie  jest  zapis  „  w przypadku  rezygnacji  przewodniczącego  lub  wiceprzewodniczącego  rada
podejmuje uchwałę w sprawie przyjęcia tej rezygnacji nie później niż w ciągu 1 miesiąca od dnia
złożenia rezygnacji”, „niepodjęcie uchwały, o której mowa w ust. 5, w ciągu 1 miesiąca od dnia
złożenia  rezygnacji  przez  przewodniczącego  lub  wiceprzewodniczącego  jest  równoznaczne
z przyjęciem rezygnacji przez radę gminy z upływem ostatniego dnia miesiąca, w którym powinna
być podjęta uchwała”.

Burmistrz Miasta Jacek Żurawski – zaproponował by Radny Ryszard Lipiński i Radny Stanisław
Kaznowski wycofali swoje rezygnacje.

Przewodniczący Rady Jerzy Orłowski  – poinformował,  że  na spotkaniu  z  Przewodniczącymi
Klubów  uzgodniono,  że  Klub  Radnych  Solidarna  Gmina  wskaże  swoich  kandydatów.
Przewodnicząca Klubu wskazała radnych Lipińskiego i Kaznowskiego. Zapytał czy są jakieś inne
propozycje.
Nikt z radnych nie zgłosił żadnych propozycji.
Wobec czego zapytał Radnego Stanisława Kaznowskiego czy zgadza się zostać Przewodniczącym
Komisji Rewizyjnej.
Radny Stanisław Kaznowski –  odpowiedział, że się zgadza.

Przewodniczący Rady Jerzy Orłowski – następnie zapytał Radnego Ryszarda Lipińskiego  czy
zgadza się zostać Przewodniczącym Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.
 
Radny Ryszard Lipiński – odpowiedział, że się zgadza.

Radny Robert Bejgier – poinformował, że nie do końca rozumie sytuację jaka powstała. Podczas
spotkania poinformował, że jako Klub nie będą wpływać na decyzje drugiego Klubu.

W  wyniku dyskusji  Przewodniczący Rady Jerzy Orłowski  poinformował,  że do Sesji  postępuje
zgodnie z ustaleniami, że Przewodniczący Komisji Rewizyjnej i Komisji Skarg, Wniosków i Petycji
pozostają bez zmian.

Kierownik BRM Donata Pilarska – Mądry – poinformowała, że zapisy ustawy o Samorządzie
Gminnym  przytoczone  przez  Radnego  Jerzego  Koralewskiego  dotyczą  Przewodniczącego
i Wiceprzewodniczącego Rady, a nie przewodniczących komisji.

Radny  Jerzy  Koralewski –  poinformował,  że  niektóre  Gminy  mają  takie  zapisy  w  swoich
Statutach.
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Przewodniczący  Rady  Jerzy  Orłowski –  poinformował,  że  w  naszym Statucie  jest  zapis,  że
Przewodniczących Komisji wybiera i odwołuje Rada.

Następnie poinformował, że na jego ręce wpłynęło pismo od Burmistrza w sprawie rozpatrzenia
wniosków Prezesa Rodzinnego Ogródka Działkowego „Jedność” w Kowalewie Pomorskim oraz
wniosku Prezesa Towarzystwa Miłośników Kowalewa,  którego treść odczytał – materiał stanowi
załącznik do protokołu.
Wpłynęło  również  sprawozdanie  z  wysokości  średnich  wynagrodzeń  nauczycieli  na
poszczególnych stopniach awansu zawodowego za 2020 rok w szkołach i placówkach, dla których
Gmina jest organem prowadzącym.
Przedstawione materiały stanowią załącznik do protokołu. 
Poinformował również,  że kolejne posiedzenie Komisji  odbędzie się 16 marca br. o godz. 1400,
Sesja natomiast 25 marca o godz. 1300..

Tematy informacyjne:

Kierownik Ref. TIiGG Bożena Rymanowska –  przedstawiła informację dotyczącą: Etapu prac
nad opracowaniem dokumentu pn. „ Strategia Rozwoju Miasta i Gminy Kowalewo Pomorskie na
lata 2021-2030” – materiał stanowi załącznik do protokołu.
Następnie  odniosła  się  do  wniosku Radnego  Roberta  Bejgier  odnośnie  przedstawienia  analizy
kosztów oszczędności  montażu paneli fotowoltaicznych na pływalni w Kowalewie Pomorskim –
materiał stanowi załącznik do protokołu.

Kierownik  ref.  GKiM  Małgorzata  Wegner  –  odniosła  się  do  wniosku  Radnego  Michała
Klafczyńskiego.  W  dniu  19  stycznia  na  stronie  internetowej  UM  w  zakładce  nowe  zasady
gospodarowania odpadami komunalnymi  zamieszczono numer konta,  na który można uiszczać
opłatę za odpady komunalne.  W uzupełnieniu do wniosku Radnej Jolanty Wypych (chodnik ul.
Odrodzenia)  poinformowała,  że  z powodu wysokich mrozów prace nie  zostały wykonane.  Jak
tylko warunki atmosferyczne na to pozwolą, odwodnienie zostanie wykonane. 

Skarbnik  Gminy  Magdalena  Górna –  poinformowała,  że  pojawiają  się  w  UM osoby,  które
dopytują  o  druk  PIT-37.  Na  chwilę  obecną  gmina  druków  nie  posiada.  Dodała,  że  uzyskała
informację z Urzędu Skarbowego, że otrzymali tylko 20 % zapotrzebowania na druki. Jak tylko
otrzymają większą ilość, zostaną one przekazane do UM. 

Ad.5. Zapytania, sprawy różne.

Radny  Jerzy  Koralewski  –  odniósł  się  do  ostatniej  Sesji  RM,  na  której  wynikły  pewne
niedomówienia.  W związku z czym poprosił by w porządku Sesji  dodać punkt „wolne wnioski
i zapytania”. Następnie zwrócił uwagę na brak flagi unijnej na maszcie przy budynku UM.

Burmistrz Miasta Jacek Żurawski – poinformował, że na jego polecenie flagi zostały zdjęte. Na
czas naszego jubileuszu zawisła flaga państwowa i flagi z herbem Kowalewa.

Radny Jerzy  Koralewski  –  odniósł  się  do  Zarządzenia  dotyczącego  sprzedaży  mieszkania  na
ul.  Chopina  5.  Na  poprzedniej  komisji  zadał  pytanie  ile  jest  osób  czekających  na  mieszkanie
komunalne.  Zapytał  czy  zaproponowano   to  mieszkanie  osobie,   z  listy  osób  czekających  na
mieszkania komunalne. To samo pytanie odnośnie mieszkania na ulicy Fosa Jagiellońska, które od
3 miesięcy stoi puste. Jest to kawalerka, znajdująca się na 4 piętrze, która jest w dobrym stanie.
Zapytał jaka jest decyzja w stosunku do tego mieszkania.
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Burmistrz  Miasta  Jacek  Żurawski –  poinformował,  że  jeżeli  chodzi  o  mieszkanie  na  ulicy
Chopina  5,  jest  ono  bardzo  zniszczone.  Wykonano  kalkulacje  czy  opłaca  się  mieszkanie  to
remontować czy też lepiej sprzedać w takim stanie jakie jest. Został ogłoszony przetarg, niestety nie
wpłynęła  żadna  oferta.  Z  listy  osób  czekających  na  mieszkanie  komunalne  zgłosiła  się  chętna
osoba, która je przyjmie  w takim stanie jakie jest i wyremontuje na własny koszt. 

Kierownik  ref.  GKiM  Małgorzata  Wegner  –  dla  uzupełnienia  wypowiedzi  Pana  Burmistrza
poinformowała,  że  lista  przydziału  mieszkań  składa  się  z  listy  osób  o  przydział  mieszkania
o czynszu socjalnym (niskie dochody osoby ubiegającej się o mieszkanie) i podstawowym  (wyższe
dochody osoby ubiegającej się o mieszkanie).  W ubiegłym roku przed sprzedażą mieszkania na
ulicy Chopina 5,  proponowano je każdej osobie z listy o czynszu podstawowym. Wszystkie te
osoby  odmówiły jego przyjęcia. Osoby z listy o czynszu socjalnym nie kwalifikowały się do tego
mieszkania.   W związku z tym, że co roku lista osób jest weryfikowana, w grudniu 2020 roku
nastąpił nowy nabór na tą listę, na której znalazła się osoba, która zadeklarowała przyjęcie tego
mieszkania.  Jeżeli  chodzi  o  mieszkanie  na  ulicy  Fosa  Jagiellońska,  zostało  ono  rozliczone
w grudniu i zostanie wskazane osobie, która umieszczona jest na liście przydziału mieszkań. 

Burmistrz  Miasta  Jacek  Żurawski –  poinformował,  że  nie  chcemy  sprzedawać  mieszkań
komunalnych.

Przewodniczący  Rady  Jerzy  Orłowski –  odniósł  się  do  punku,  który  miałby  się  znaleźć
w porządku Sesji RM tj. wolne wnioski i zapytania. Wyjaśnił, że punkt ten przeznaczony był dla
sołtysów i gości zaproszonych na obrady sesji.  Punkt ten został wycofany na wniosek Radnych
z uwagi na pandemię. Głos można zabrać w pkt. interpelacje, zapytania i wnioski radnych. Jeżeli
będzie taka wola większości radnych, punkt będzie można wprowadzić.

Radny Robert  Bejgier –  poinformował,  że  popiera  wniosek  Radnego  Jerzego  Koralewskiego
odnośnie przywrócenia tego punktu w porządku Sesji, gdyż też na ostatniej Sesji chciał zabrać głos.

Burmistrz Miasta Jacek Żurawski – poinformował, że przed każdą Sesją odbywa się posiedzenie
Komisji, na której można zadawać pytania. Obrady Sesji są transmitowane i w  związku z panującą
pandemią nie jest za tym by ten punkt wprowadzać.

W wyniku dyskusji i przeprowadzonego głosowania kto jest za wprowadzeniem tego punktu do
porządku Sesji - 7 radnych głosowało „za” (Dunajski, Wypych, Koralewski, Bejgier, Małkiewicz,
Klafczyńśki,  Lewandowski),  i  7  „przeciw” (Regulski,  Kalinowska,  Dąbrowska,  Sęk,  Strzelecki,
Kaznowski, Lipiński)

Radny Marcin  Dunajski  –  złożył  wniosek w zakresie  naprawy drogi  wojewódzkiej  Mlewo –
Sierakowo.

Radny Robert  Bejgier –  złożył  wniosek w zakresie  naprawy drogi  krajowej  nr  15 na terenie
miasta.

Radna Jolanta Wypych – zapytała, co przyczyniło się do wzrostu  kosztu   biletu miesięcznego
dzieci dojeżdżających do szkół autobusem.

Burmistrz Miasta Jacek Żurawski – poinformował, że wpływ na to ma  mniejsza ilość dzieci,
która dojeżdża autobusem do szkoły. W tej chwili do szkoły uczęszczają tylko dzieci z klas I-III.
Roczny koszt zlecenia nie uległ zmianie, stąd taki wzrost ceny biletu.
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Radna Jolanta Wypych – zapytała, na jaki czas zawarta została umowa na dowóz dzieci do szkół.

Skarbnik Gminy Magdalena Górna – wyjaśniła, że do tej pory nie była zawierana żadna umowa,
było to na zasadzie zlecenia. Analizowano możliwość zlecenia dowozu dzieci do szkół taxi bądź
innemu przewoźnikowi. Niestety zmianie musiałyby ulec godziny lekcyjne w szkole. Dodała, że
przewoźnik  otrzymuje  również  dotację  z  Urzędu  Marszałkowskiego,  za  konkretną  ilość
przewożonych dzieci.

Radny  Robert  Bejgier –  zapytał  czy  jest  możliwość  otrzymywania  protokołów  z  posiedzeń
Komisji  na maila.

Kierownik  BRM  Donata  Pilarska  –  Mądry –  odpowiedziała,  że  jest  możliwość  przesłania
protokołu w formacie PDF na folder radni pliki. 

Ad. 6. Zakończenie. 

Wobec  wyczerpania  porządku  Przewodniczący  Komisji  o  godzinie  1645 zamknął  posiedzenie
Komisji.

Protokół zawiera 8 kolejno ponumerowanych stron.

Protokołowała:
M. Chądzyńska

                                                                                                                                

                                                                                                                          PRZEWODNICZĄCY KOMISJI 
                                                                                          BUDŻETOWEJ I SAMORZĄDU

                                                                                                       Robert Bejgier


